
Mondelinge vragen inzake Biomeiler Schandelo.

1. In de ruimtelijke structuurvisie staat dat intensivering van het gebruik van biobased experimenten 
in Schandelo niet geldt. Landschappelijke kenmerken en de afstand tot de hoofdinfrastructuur zijn 
twee redenen hiervoor. Tevens heeft wethouder Peeters aangegeven in het debat met betrekking 
tot Meelderbroek in Belfeld van afgelopen september aangegeven dat we voor grootschalige land- 
en tuinbouwprojecten gebieden als Siberië en Californië hebben. Desondanks geeft u onder 
voorwaarden goedkeuring voor de uitbreiding van de Biomeiler in Schandelo. Waarom?

2. Op welke manier gaat u uw voorwaarden SMART/concreet maken en wanneer zou er geen 
doorgang vinden? We willen graag een reactie op een drietal voorwaarden: 

- Betrekken van de buurt
- Infrastructuur
- Het feit dat bouwhoogte wordt overschreden.
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